

It was agreed,—That the First Report of the Subcommittee on Agenda and Procedure be concurred in.

At 5:44 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

WEDNESDAY, MAY 24, 1989

(3)

The Standing Committee on Health and Welfare, Social Affairs, Seniors and the Status of Women met at 3:39 o'clock p.m. this day, in Room 371 West Block, the Chairman, Bob Porter, presiding.

Members of the Committee present: Chris Axworthy, Gabrielle Bertrand, John Cole, David Dingwall, Bruce Halliday, Joy Langan, Paul Martin, Nicole Roy-Arcelin, Brian White, Stanley Wilbee.

Acting Members present: Rey Pagtakhan for Jean-Claude Malépart; Roger E. Simmons for Mary Clancy; Pierrette Venne for Barbara Greene.

Other Members present: Lise Bourgault, Coline Campbell, Albina Guarnieri.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Maureen Baker, Antony G. Jackson and Joan Vance, Research Officers.

Appearing: The Honourable Perrin Beatty, Minister of National Health and Welfare.

Witness: From the Department of National Health and Welfare: Dr. M.M. Law, Deputy Minister.

The Order of Reference dated Friday, April 28, 1989, relating to the Main Estimates for the fiscal year ending March 31, 1990, being read as follows:

*Ordered,—*That Votes 1, 5, 10, 15, 20, 25, 30, 35, 40, 45, 50, 55, 60, 65 and 70 under NATIONAL HEALTH AND WELFARE be referred to the Standing Committee on Health and Welfare, Social Affairs, Seniors and the Status of Women.

The Chairman called Vote 1.

The Minister made a statement and, with the witness, answered questions.

Vote 1 was allowed to stand.

At 5:14 o'clock p.m., the Committee proceeded *in camera* to consider the Second Report of the Subcommittee on Agenda and Procedure.

It was agreed,—That the Second Report of the Subcommittee on Agenda and Procedure be concurred in.

At 5:32 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Clairette Bourque
Clerk of the Committee

Il est convenu,—Que le Premier rapport du Sous-comité du programme et de la procédure soit adopté.

À 17 h 44, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MERCREDI 24 MAI 1989

(3)

Le Comité permanent de la santé et du bien-être social, des affaires sociales, du troisième âge et de la condition féminine se réunit, aujourd'hui à 15 h 39, dans la pièce 371 de l'Édifice de l'ouest, sous la présidence de Bob Porter, (*président*).

Membres du Comité présents: Chris Axworthy, Gabrielle Bertrand, John Cole, David Dingwall, Bruce Halliday, Joy Langan, Paul Martin, Nicole Roy-Arcelin, Brian White, Stanley Wilbee.

Membres suppléants présents: Rey Pagtakhan remplace Jean-Claude Malépart; Roger E. Simmons remplace Mary Clancy; Pierrette Venne remplace Barbara Greene.

Autres députés présents: Lise Bourgault, Coline Campbell, Albina Guarnieri.

Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Maureen Baker, Antony G. Jackson et Joan Vance, attachés de recherche.

Comparâit: L'honorable Perrin Beatty, ministre de la Santé nationale et du Bien-être social,

Témoin: Du ministère de la Santé nationale et du Bien-être social: Docteur M.M. Law, sous-ministre.

Lecture de l'ordre de renvoi du vendredi 28 avril 1989 ayant trait au Budget principal des dépenses pour l'exercice financier se terminant le 31 mars 1990, est donnée en ces termes:

*Il est ordonné,—*Que les crédits 1, 5, 10, 15, 20, 25, 30, 35, 40, 45, 50, 55, 60, 65 et 70 inscrits sous la rubrique SANTÉ NATIONALE ET BIEN-ÊTRE SOCIAL soient déferés au Comité permanent de la santé et du bien-être social, des affaires sociales, du troisième âge et de la condition féminine.

Le président met en délibération le crédit 1.

Le Ministre fait une déclaration, puis lui-même et le témoin répondent aux questions.

Le crédit 1 est réservé.

À 17 h 14, le Comité adopte le huis clos pour examiner le Deuxième rapport du Sous-comité du programme et de la procédure.

Il est convenu,—Que le Deuxième rapport du Sous-comité du programme et de la procédure soit adopté.

À 17 h 32, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité
Clairette Bourque